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Lijst met toezeggingen (Gemeenteraad & Raadadviescommissies) Portefeuillehouder

Taakgroeponderdeel Omschrijving stand van zaken

Raadadviescommissie Welzijn

Andriesse 

Krook  

is digitaal verstrekt dd. 08-10-2014 Krook  

is digitaal verstrekt d.d. 09-10-2014

Is digitaal verstrekt op 18-11-2014 Krook  

Krook  

Raadadviescommissie Bestuur

Kool 

Verwoert 

Burgemeester 

Digitaal beantwoord d.d. 18 september 2014 Andriesse 

Digitaal beantwoord d.d. 18 september 2014 Andriesse 

Digitaal beantwoord d.d. 18 september 2014 Andriesse 

Raadadviescommissie Welzijn 
vergadering 24 juni 2014: 
agendapunt 7.1

Opstellen startnotitie inzake het 
subsidiebeleid waarbij de raad kan 
meedenken over het te ontwikkelen beleid 
en daar inhoudelijk richting kan meegeven 

planning raad december 2014                       
                                                            
Raadsvoorstel is gereed en wordt ter 
besluitvorming aan raad voorgelegd

Raadadviescommissie Welzijn 
vergadering 30 september 
2014: agendapunt 6.1

Beleidsregels inzake Verordening 
Jeugdhulp Neerijnen en de Verordening 
Maatschappelijke Ondersteuning Neerijnen 
voorleggen aan de commissieleden alsook 
het binnenkomende advies van de WMO-
raad 

Het advies van de Wmo-raad is 
voorafgaand aan de besluitvorming in de 
raad van 15 oktober verstrekt;                       
                                                           Zodra 
beleidsregels in college zijn vastgesteld 
worden ze verstrekt.

Raadadviescommissie Welzijn 
vergadering 30 september 
2014: agendapunt 6.2 

Verbeterde versie raadsvoorstel en 
beleidsplan Wmo 2015 en 2016 “Samen 
kan er meer”toesturen aan raadsleden voor 
raadsvergadering van 15 oktober 2014 

Raadadviescommissie Welzijn 
vergadering 30 september 
2014: agendapunt 8 

Navraag doen of uren Mozaïek ingezet 
kunnen worden voor overlast jongeren 
skatebaan Haaften en Jop in Ophemert 

Raadadviescommissie Welzijn 
vergadering 30 september 
2014: agendapunt 6.1

Wanneer er meer duidelijkheid komt m.b.t. 
de ontwikkelingen rondom de Regiotaxi 
wordt dit richting de raads- en 
commissieleden gecommuniceerd 

Raadadviescommissie Welzijn 
vergadering 28 oktober 2014: 
agendapunt9

Nagaan welke subsidie het Stroomhuis 
ontvangt voor activiteiten 

Antwoord is digitaal verzonden op 31 
oktober 2014 

Raadadviescommissie Bestuur 
vergadering 4 december 2014: 
agendapunt 8.4

Nota opstellen over hoe om te gaan met de 
begraafplaatsen in Neerijnen i.v.m. de trend dat 
er steeds meer gekozen wordt voor cremeren 
i.p.v. begraven. Hierin zal ook aandacht worden 
besteed aan een eerder voorstel van de VVD om 
te onderzoeken of begraafplaatsen kunnen 
worden geprivatiseerd en de opmerking van de 
SGP over de overheadkosten in de tarieven.

In het eerste kwartaal van 2015 komt het college 
met een startnotitie

Raadadviescommissie Bestuur 
vergadering 14 mei 2014: 
agendapunt 9

Concreet discussiestuk voorleggen aan de 
commissie m.b.t. toekomstige gemeentelijke 
samenwerking 

Er wordt eerst een ronde van gesprekken langs 
de verschillende gemeenten gehouden. In 
commissie eind 2014/ begin 2015. Eind oktober 
naar Raad in nazending 

Raadadviescommissie Bestuur, 
vergadering 10 september 2014, 
agendapunt 6.1

Nagaan of het nieuwe materiaal van Neerijnen 
m.b.t. de brandweer elders wordt ingezet en 
Neerijnen daar oud materiaal voor terug krijgt en 
dit schriftelijk communiceren naar de raadsleden 

Antwoord is digitaal verzonden op 17 september 
2014 

Raadadviescommissie Bestuur, 
vergadering 10 september 2014, 
agendapunt 6.2

Inzicht geven in de budgetten die beschikbaar 
zijn binnen de begroting, waarvoor nog geen 
juridische verplichtingen zijn aangegaan en 
daarbij tevens de vrije ruimte aan te geven die er 
wellicht binnen de bestemmingsreserves is. 
Tevens de vraag waardoor kostenstijging van 
verschillende producten zoals AB, 
Bestuursondersteuning, Burgerzaken wordt 
veroorzaakt en waarom de inkomsten uit 
bijvoorbeeld leges daarentegen geen stijging 
laten zien, Tevens de vraag of de leges 
kostendekkend zijn beantwoorden. De vragen 
worden schriftelijk beantwoord 

Raadadviescommissie Bestuur, 
vergadering 10 september 2014, 
agendapunt 6.2

De vraag waarom de interne rekenrente van 
5,5% wordt gehanteerd terwijl de rente 
momenteel historisch laag schriftelijk 
beantwoorden. Gevraag wordt of het college 
onderzocht heeft of een renteverlaging mogelijk 
is en bezien het gegeven van hoe de gemeente 
is gefinancierd. Zo ja, mag de raad dan de 
analyse ook ontvangen, zo nee, is het college 
bereid om dit alsnog te doen in overleg met de 
accountant?

Raadadviescommissie Bestuur, 
vergadering 10 september 2014, 
agendapunt 6.2

De vraag of er rekening is gehouden met de 
uitkomst van de CAO-onderhandelingen, 
hetgeen zal leiden tot een verhoging van de 
personele lasten schriftelijk beantwoorden.
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Is mondeling beantwoord Andriesse 

Digitaal beantwoord d.d. 18 september 2014 Andriesse 

Is aangeleverd d.d. 22-09-2014 De heer Van Gellicum 

Digitaal beantwoord 10-11-2014 Verwoert 

Digitaal beantwoord 12-11-2014 Krook  

Digitaal beantwoord 13-11-2014 Andriesse 

griffier 

Raadadviescommissie Ruimte

Kool 

Digitaal beantwoord op 24 oktober 2014 De heer Bassa 

Raadadviescommissie Ruimte Digitaal beantwoord op 24 oktober 2014 De heer Te Velde 

Kool 

Kool 

Kool

Raadadviescommissie Bestuur, 
vergadering 10 september 2014, 
agendapunt 6.2

De vraag of de omgevingsvergunning nu niet 
kostendekkend is en hoe dit omschreven staat in 
het voorstel omgevingsvergunning schriftelijk 
beantwoorden. 

Raadadviescommissie Bestuur, 
vergadering 10 september 2014, 
agendapunt 6.2

Schriftelijk reageren op het verzoek om een 
globaal inzicht te verschaffen over de verwachte 
uitkomst van de najaarsnota voorafgaand aan de 
begrotingsbehandeling. 

Raadadviescommissie Bestuur, 
vergadering 10 september 2014, 
agendapunt 6.4

Schriftelijk de namen doorgeven van de 
coalitiepartijen die deelnemen in de Regionale 
agendacommissie 

Raadadviescommissie Bestuur 
vergadering 29 oktober 2014, 
agendapunt 6.1

De opmerkingen m.b.t. burgerparticipatie 
meenemen en de technische vragen en de 
ruimtelijke effectstudie schriftelijk beantwoorden 

Raadadviescommissie Bestuur 
vergadering 29 oktober 2014, 
agendapunt 6.2

De gestelde vragen over de co-financiering van 
het schooljudo schriftelijk beantwoorden 

Raadadviescommissie Bestuur 
vergadering 28 oktober 2014 
agendapunt 6.2

Nakijken of er nog verborgen verplichtingen zijn 
als de BSO en hoe zich dat verhoudt ten 
opzichte van het weerstandsvermogen. Een 
overzicht verstreken van het 
weerstandsvermogen 

Raadadviescommissie Bestuur 
vergadering 29 oktober 2014, 
agendapunt 6.,5

Nagaan of het offertebedrag uiteindelijk ook het 
totaalbedrag is of dat er nog 
implementatiekosten en dergelijke bijkomen. 

Antwoord is digitaal verzonden op 4 november  
2014 

Raadadviescommissie Ruimte, 
vergadering 15 mei 2014: 
agendapunt 4

Stand van zaken afhandeling stroomstoring 
schriftelijk communiceren richting de raad- en 
commissieleden 

Volgend op de uitspraak van de rechtbank Den 
Haag van 9 januari 2013 hebben de 
gezamenlijke gemeenten Geldermalsen, 
Lingewaal, Maasdriel en Neerijnen besloten in 
beroep te gaan bij het Hof.
Op 17 september 2013 is door AKD namens de 
gemeenten een Memorie van grieven ingediend 
bij het gerechtshof Den Haag.
Vervolgens dient de staat daarop een Memorie 
van antwoord te formuleren. De staat heeft 
echter alle aanhoudingstermijnen benut. De 
stand van zaken is thans dat de staat uiterlijk 18 
februari 2014 met een Memorie van antwoord 
moet komen.
Naar aanleiding daarvan besluit het Hof verder.

Raadadviescommissie Ruimte, 
vergadering 11 september, 
agendapunt 4.1

De vraag of bij het doorvoeren van kribverlaging 
de Waal niet nog harder zal gaan stromen en 
daardoor nog gevaarlijker wordt wordt uitgezet 
bij het Waterschap en schriftelijk beantwoord 

De vraag hoe ver het Waterschap is met het 
automatiseren van de kunstwerken en met het 
aanleggen van glasvezelkabel wordt uitgezet bij 
het Waterschap en schriftelijk beantwoord

Vergadering 11 september 2014: 
agendapunt 8.1

De aanleg van het fietspad Enggraaf Haaften 
wordt gecombineerd met de 
onderhoudswerkzaamheden aan de riolering. De 
planning wordt schriftelijk kenbaar gemaakt aan 
de raadsleden. 

Digitaal verzonden aan raads- en 
commissieleden Ruimte 24-09-2014

Raadadviescommissie Ruimte, 
vergadering 11 september 2014, 
agendapunt 9 

N.a.v. de vraag van wethouder Kool om een 
richtinggevende uitspraak te doen richting de 
Stuurgroep of Neerijnen verder gaat met de 
voorbereiding of de verkenning. De 
commissieleden zien meer in een vervolg-
discussie in de eerstvolgende 
raadadviescommissie Ruimte over dit onderwerp 
en verzoeken de wethouder de stand van zaken 
via een Informerende memo te verstrekken die 
dan geagendeerd kan worden als bespreekstuk.

Wethouder heeft in commissie Welzijn 30 
september aangegeven hier schriftelijk 
mededeling over te doen zodra meer info 
beschikbaar is. Raadsvoorstel komt in 
novembercyclus 

Raadadviescommissie Ruimte, 
vergadering 11 september 2014, 
agendapunt 10 

Tijdens het eerstvolgende overleg met Pro Rail 
zal de wethouder de informatieavond in 
Waardenburg nog eens ter sprake brengen. Ook 
zal hij na dit overleg een Informerende memo 
opstellen over de stand van zaken en die met de 
raad en commissieleden communiceren 

Wethouder heeft in raadadviescommissie 
Ruimte van 30 oktober een mondelinge 
toelichting gegeven over de stand van zaken
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Digitaal beantwoord Kool 

Digitaal beantwoord Kool 

Gemeenteraad 

Notitie komt in eerste kwartaal van 2015 Kool

Via informatienota op de hoogte gesteld Krook  

Digitaal beantwoord d.d. 26-06-2014 Kool 

Krook

Digitaal beantwoord d.d. 20-10-2014 Burgemeester 

Krook  

Digitaal beantwoord d.d. 19-11-2014 Kool 

Krook  

Kool 

Raadadviescommissie Ruimte 
vergadering 30 oktober 2014, 
agendapunt 6.1

De beantwoording van de Deltacommissaris op 
de gestelde vragen door vereniging Waalzinnig 
in het onderlinge overleg van 15 oktober 2014 
verstrekken aan de raads- en commissieleden 

Raadadviescommissie Bestuur 
vergadering 30 oktober 2014, 
agendapunt 8

Zodra de aangekondigde nieuwsbrief van Prorail 
is ontvangen wordt deze verstrekt aan de raads- 
en commissieleden. Wanneer er meer informatie 
mee te delen is zullen de commissieleden 
geïnformeerd worden middels een 
informatienota. 

Gemeenteraad, vergadering 31 
oktober 2014, agendapunt 8.3

Opstellen van een notitie aan de raad inzake het 
welstandsbeleid

Gemeenteraad, vergadering 24 
april, agendapunt 8.6

Stand van zaken m.b.t. Gemeenschapshuis 
De Keijsershof te Opijnen schriftelijk aan de 
raadsleden verstrekken 

Gemeenteraad, vergadering 5 
juni 2014, agendapunt 9

Schriftelijk melden aan de raadsleden wat 
gemeld is tijdens de informatieavond Hoge 
Hof te Haaften m.b.t. de verkeersveiligheid. 

Gemeenteraad, vergadering 10 
juli 2014, agendapunt 6.5

Nagaan of hetgeen vermeld wordt in de 
Verantwoording m.b.t. de pilot van jeugd 
12+ jaar bij de jeugdsoos juist is 
weergegeven

Meegenomen in de beantwoording van de 
GBN-vragen 

Gemeenteraad, vergadering 10 
juli 2014, agendapunt 6.6 

Het aantal BIBOB-verzoeken schriftelijk 
verstrekken aan de raad 

Gemeenteraad, vergadering 15 
oktober 2014, agendapunt 6.2

Voor 1 april 2015 komt er een stappenplan 
Wmo en Jeugdwet waarin is opgenomen 
waarop en hoe er op verschillende zaken 
zal worden gemeten. Ook wordt gekeken 
naar de mogelijkheden tot inzet van 
aangeboden subsidiemogelijkheden. 

Gemeenteraad, vergadering 15 
oktober, agendapunt 6.4

Planning rioleringswerkzaamheden 
verstrekken aan de raad. 

Gemeenteraad, vergadering 13 
november 2014, agendapunt 

Vragen fractie GBN inzake JOP Ophemert 
beantwoorden 

Gemeenteraad, vergadering 13 
november, agendapunt 6.2

De twee leden die op persoonlijke titel in de 
klankbordgroep Hoogwatergeul Varik- 
Heesselt vragen of zij genegen zijn ook 
namens de vereniging Waalzinnig deel te 
willen nemen in de klankbordgroep. 
Wanneer zij dit niet bereid zijn wordt de 
klankbordgroep uitgebreid met een 
vertegenwoordiger vanuit de vereniging 
Waalzinnig. 
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